
Protokół Nr 22/2016 

dwudziestej  drugiej  sesji Rady Gminy odbytej w dniu 29 grudnia 2016r. 

w Gminnym Ośrodku Kultury w Piaskach, ul. Strzelecka 4. 

 

Ad. 1 Otwarcie, powitanie, stwierdzenie kworum. 

  

Przewodnicząca Rady Gminy, Pani Irena  Różalska powitała radnych, Wójta Gminy Piaski, Pana Wiesława 

Glapkę, Sekretarza Gminy, Pana Andrzeja Koniecznego,  Skarbnika Gminy, Panią Elżbietę Karolczak, sołtysów, 

zaproszonych gości oraz media.  

  

Stwierdziła, że w dzisiejszej sesji uczestniczy 15 radnych, co stanowi kworum przy, którym może obradować                            

i podejmować uchwały Rada Gminy Piaski. (rada liczy 15 radnych) 

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu 

Lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2 do protokołu 

Lista obecności gości stanowi załącznik nr 3 do protokołu 

  

Ad. 2 Informacja na temat porządku obrad 

 

Przewodnicząca Rady Gminy  odczytała porządek obrad sesji:  

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie obrad, powitanie, stwierdzenie kworum. 

2. Informacja na temat porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Sprawozdanie Przewodniczącej Rady Gminy Piaski z działalności Rady Gminy w roku 2016. 

5. Sprawozdanie Wójta Gminy Piaski. 

6. Sprawozdania przewodniczących komisji: 

- Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej w roku 2016, 

- Sprawozdanie z działalności Komisji Budżetu, Działalności Gospodarczej i Handlu za 2016r., 

- Sprawozdanie z działalności Komisji Oświaty, Kultury Zdrowia, Opieki Społecznej, Sportu  i Turystyki            

za rok 2016, 

- Sprawozdanie z działalności Komisji Rolnictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska  w roku 2016.   

 

7. PODJĘCIE  UCHWAŁ W SPRAWIE: 

- zmian budżetu i zmian w budżecie gminy na 2016r.; 

- zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaski na lata 2016-2020; 

- udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Gostyńskiego na rok 2017; 

- ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji z budżetu Gminy Piaski dla niepublicznych przedszkoli i innych 

form wychowania przedszkolnego oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystywania;  

- zamiaru udzielenia wsparcia finansowego na realizację zadania inwestycyjnego pt: „Budowa i modernizacja 

dróg powiatowych na terenie powiatu gostyńskiego w modelu PPP”; 

- uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaski na lata 2017 – 2021; 

- uchwały budżetowej na rok 2017; 

- planu pracy Rady Gminy na rok 2017; 

- przyjęcia planów pracy na rok 2017 Komisji Rady Gminy Piaski. 

- określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego dzieci w wieku do lat 5 w 

prowadzonych przez Gminę Piaski przedszkolach i oddziałach przedszkolnych. 

8. Zapytania, wolne głosy i wnioski.  

9. Zakończenie obrad. 

 

Za porządkiem obrad głosowało 15  radnych.  

 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

 

Za przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji Rady Gminy głosowało 15 radnych.  

 

 

 



Ad. 4 . Sprawozdanie Przewodniczącej Rady Gminy Piaski z działalności Rady Gminy w roku 2016. 

 

Sprawozdanie Przewodniczącej Rady Gminy Piaski z działalności międzysesyjnej stanowi załącznik                        

do protokołu.   

Sprawozdanie Przewodniczącej Rady Gminy Piaski z działalności Rady Gminy w roku 2016 stanowi załącznik                        

do protokołu.   

 

Ad. 5 Sprawozdanie Wójta Gminy Piaski. 

 

Sprawozdanie  Wójta Gminy Piaski z działalności międzysesyjnej stanowi załącznik do protokołu.  

 

Ad. 6 Sprawozdania przewodniczących komisji. 

 

- Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej w roku 2016 złożyła Przewodnicząca Komisji, Radna Maria 

Wesołek.  

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

- Sprawozdanie z działalności Komisji Budżetu, Działalności Gospodarczej i Handlu za 2016r. złożył 

Przewodniczący Komisji, Radny Wiesław Woźniak.  

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

- Sprawozdanie z działalności Komisji Oświaty, Kultury Zdrowia, Opieki Społecznej, Sportu  i Turystyki            

za rok 2016 złożył Przewodniczący Komisji, Radny Konrad Szafranek. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

- Sprawozdanie z działalności Komisji Rolnictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska  w roku 2016 

złożył Przewodniczący Komisji, Radny Stefan Śląski.  

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Sprawozdanie z posiedzenia trzech stałych komisji rady (tj. z dnia 12 grudnia oraz 28 grudnia) złożył 

Przewodniczący posiedzenia, Radny Wiesław Wożniak.  

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 7 PODJĘCIE  UCHWAŁ W SPRAWIE: 

 

- zmian budżetu i zmian w budżecie gminy na 2016r. 

Pytań nie było, wobec czego, Przewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały.  

Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 

 

Odpis Uchwały Nr XXII/144/2016 w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie gminy na 2016r. stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

- zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaski na lata 2016-2020 

Pytań nie było, wobec czego, Przewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały.  

Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 

 

Odpis Uchwały Nr XXII/145/2016 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaski na 

lata 2016-2020. stanowi załącznik do protokołu. 

 

- udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Gostyńskiego na rok 2017 

Pytań nie było, wobec czego, Przewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały.  

Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 

 

Odpis Uchwały Nr XXII/146/2016 w udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Gostyńskiego na rok 2017 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

- ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji z budżetu Gminy Piaski dla niepublicznych przedszkoli i innych 

form wychowania przedszkolnego oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystywania 

Pytań nie było, wobec czego, Przewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały.  

Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 



 

Odpis Uchwały Nr XXII/147/2016 w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji z budżetu 

Gminy Piaski dla niepublicznych przedszkoli i innych form wychowania przedszkolnego oraz trybu i 

zakresu kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystywania stanowi załącznik do protokołu. 

 

- zamiaru udzielenia wsparcia finansowego na realizację zadania inwestycyjnego pt: „Budowa i modernizacja 

dróg powiatowych na terenie powiatu gostyńskiego w modelu PPP” 

Pytań nie było, wobec czego, Przewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały.  

Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 

 

Odpis Uchwały Nr XXII/148/2016 w sprawie zamiaru udzielenia wsparcia finansowego na realizację 

zadania inwestycyjnego pt: „Budowa i modernizacja dróg powiatowych na terenie powiatu gostyńskiego 

w modelu PPP” stanowi załącznik do protokołu. 

 

- uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaski na lata 2017 – 2021 

Pytań nie było, wobec czego, Przewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały.  

Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 

 

Odpis Uchwały Nr XXII/149/2016 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaski 

na lata 2017 – 2021 stanowi załącznik do protokołu. 

 

- uchwały budżetowej na rok 2017 

Pytań nie było, wobec czego, Przewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały.  

Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 

 

Odpis Uchwały Nr XXII/150/2016 w sprawie uchwały budżetowej na rok 2017 stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

- planu pracy Rady Gminy na rok 2017 

Pytań nie było, wobec czego, Przewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały.  

Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 

 

Odpis Uchwały Nr XXII/151/2016 w sprawie planu pracy Rady Gminy na rok 2017 stanowi załącznik do 

protokołu. 
 

- przyjęcia planów pracy na rok 2017 Komisji Rady Gminy Piaski 

Pytań nie było, wobec czego, Przewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały.  

Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 

 

Odpis Uchwały Nr XXII/152/2016 w sprawie przyjęcia planów pracy na rok 2017 Komisji Rady Gminy 

Piaski stanowi załącznik do protokołu. 

 

- określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego dzieci w wieku do lat 5 w 

prowadzonych przez Gminę Piaski przedszkolach i oddziałach przedszkolnych 

Pytań nie było, wobec czego, Przewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały.  

Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 

 

Odpis Uchwały Nr XXII/153/2016 w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego dzieci w wieku do lat 5 w prowadzonych przez Gminę Piaski przedszkolach i oddziałach 

przedszkolnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 8. Zapytania, wolne głosy i wnioski. 

 

Radna Helena Sikora zapytała radnych powiatu o sytuację finansowa szpitala w Gostyniu.  

 

Pan Krzysztof Deutsch poinformował, że dyrektor szpitala dwa dni temu podpisał kontrakt, jako jeden                        

z ostatnich szpitali w województwie wielkopolskim, jeżeli chodzi o szpitale powiatowe. Kontrakt na półrocze 

2017r. wynosi 400 tys. zł. więcej, za nadwykonania, które szpital wypracował w kwocie 800 tys. zł. NFZ 

zwrócił na dzień dzisiejszy 150 tys. zł,. Jest jeszcze winien 580 tys. zł gdzie na pewno tego nie otrzymamy,               

ale myślę że gdzieś ok. 200 -300 tys. zł jesteśmy w stanie wynegocjować z NFZ. w związku ze zmianami                   



w służbie zdrowia zapowiadanymi przez Ministerstwo zagrożona była  chirurgia dziecięca. Dyrektor szpitala 

będąc w Narodowy Fundusz Zdrowia, udało się utrzymać chirurgię dziecięcą w naszym szpitalu. 

 

Pan Zbigniew Kulak poinformował, że jest radnym powiatowym opozycyjnym i tak bardzo optymistycznie nie 

spojrzy na sprawę szpitala. Na ostatniej radzie powiatu ustosunkowałem się do informacji, którą jako Radni 

otrzymaliśmy z posiedzenia Zarządu Powiatu tj. z 23 listopada. Zamieszczono taki punkt, że Zarząd spotkał się   

z dyrektorem SPZOZ w Gostyniu i zapoznał się z aktualną sytuacją SPZOZ w Gostyniu. Poprosiłem Pana 

Starostę o rozwinięcie tego, bo to jest żadna informacja i prosiłem w normalnym trybie na sesji                                      

o poinformowanie radnych jakie są wnioski z tego spotkania, jaka jest sytuacja finansowa szpitala na 2016                  

i perspektywy na 2017. Na to Pan Starosta odpowiedział, że odpowie na piśmie, mimo że w regulaminie                     

na pytania radnych w zasadzie odpowiedź powinna być udzielana na tej samej sesji, pod koniec sesji. Prosiłem 

mimo wszystko aby na tej sesji udzielono mi odpowiedzi i Pan Starosta podtrzymał pogląd, że udzieli                           

mi odpowiedzi na piśmie. I dzisiaj spotykamy się 29 grudnia ja tej odpowiedzi dalej nie mam. Więc nie wiem 

naprawdę jaka jest sytuacja odpowiadając Pani Radnej, mogę mieć obawy, że nie jest tak dobrze jak mówi 

kolega Radny, z którym się bardzo często wymieniamy poglądami ale w życzliwym nastroju w stosunku                   

do Piasków na pewno. Pozdrawiam Państwa.  

 

Radny Wiesław Woźniak zapytał jaki jest stan zadłużenia szpitala.  

 

Pan Zbigniew Kulak odpowiedział, że tego także nie wiemy, jest to w każdym razie kilkanaście mln zł.  

 

Radny Dariusz Naskręt zabrał głos w sprawie budżetu. Życzył realizacji budżetu na 2017 rok w 100%, jako 

mieszkańca Piasków bardzo cieszą inwestycje drogowe w Piaskach, czyli długo wyczekiwana ul. Polna, czy                 

też projekt ul. Św. Marcina, która jest w fatalnym stanie. Także ul. Drzęczewskiej o której rozmawialiśmy                  

na wspólnych posiedzenia komisji czy też sesjach. Natomiast brakuje ul. Kasprzaka o której mówi się bardzo 

często. Wiem, ze budżet jest ograniczony i nie sposób wszystkich inwestycji wpisać aczkolwiek może                      

za pieniądze zaoszczędzone z przetargów w roku 2017 można by też zrobić dokumentacje tej drogi, są tam 

straszne dziury, druty wystające z betonowych płyt, mieszkańcy tej ulicy bardzo narzekają. Taka jest moja 

propozycja.  

 

Wójt Gminy Piaski podziękował Radnym za przyjęcie budżetu. Budżet na rok 2017 jest bardzo ambitny, 

podobny budżet był w roku 2016, też z pewnymi obawami dyskutowaliśmy nad nim i podejmowaliśmy ale udało 

się go wykonać. jeżeli chodzi o rok 2016 możemy być bardzo zadowoleni oprócz głównych zadań, udało nam 

się zrobić bardzo dużo mniejszych zadań które wyniknęły w trakcie albo już wcześniej wiedzieliśmy że będzie 

trzeba je zrobić. To jest zasługa naszej dobrej współpracy od początku kadencji. Myślę, że jak w roku 2017 

współpraca dalej tak będzie się dobrze układać to ten ambitny budżet na 2017 też jesteśmy w stanie wykonać. 

Głównie są to inwestycje drogowe, oprócz budowy hali sportowej, której termin oddania jest czerwiec 2018 a 

także kanalizacja w Bodzewie, której termin zakończenia jest w miesiącu październik 2017 roku. Wójt 

poinformował, że jak zakończy się budowa kanalizacja w Bodzewie, a będą  środki to zostanie pobudowana 

kanalizacja w Strzelcach Wielkich. W 2016 roku wykonaliśmy bardzo dużo inwestycji, robót, napraw itd. na 

stanowisku Inwestycji i Zamówień Publicznych znajduje się ponad 40 popisanych umów na inwestycje na 

terenie gminy Piaski. Mamy bezpieczne zadłużenie, które będzie wynosić 3 800 000,00 zł. Być może nie będzie 

potrzeba zaciągać tak dużych kredytów, ponieważ z pewnością będzie nadwyżka budżetowa która nam 

pomniejszy kredyt, ale na dzień dzisiejszy zgodnie z zasadami budżetu taki kredyt musieliśmy założyć. Ponad 

15% w naszym budżecie wynoszą wydatki inwestycyjne, to jest bardzo dużo. Bardzo bym prosił Radnych o 

dalsza taka współprace żeby ambitny budżet na 2017 rok i wszystkie założenia wykonali. Myślę, że ten procent 

inwestycji w naszym budżecie jest największy w okolicach oraz że zostanie wykonany, czego państwu i sobie 

życzę. Natomiast jeżeli chodzi o odpowiedź Radnego Dariusza Naskręta, to w Piaskach jest wiele dróg i ulic do 

zrobienia. Jednak Gmina Piaski nie składa się tylko z miejscowości Piaski, jest 16 sołectw, 26 miejscowości 

gdzie mieszkańcy jeżdżą do swoich posesji drogami nienajlepszymi, często dużo gorszymi niż są w samych 

Piaskach. W miejscowości Piaski co roku robione jest kilka dróg, kilka ulic. Myślę, że należy pomyśleć też o 

poszczególnych miejscowościach bo drogi są w fatalnym stanie. Do końca kadencji główny nacisk będziemy 

kładli na budowę dróg, chodników i kanalizację.  

 

Radna Beata Tyrakowska w imieniu swoim oraz mieszkańców domu przy lesie w Józefowie pragnę 

podziękować Wójtowi oraz Radnym Gminy Piaski za podjęcie pozytywnej decyzji w sprawie budowy przyłącza 

wodnego do tej miejscowości. Bardzo dziękuje za okazane zrozumienie ich problemu, dzięki Państwu 

mieszkańcy otrzymali pod choinkę najpiękniejszy prezent jakim jest woda, bez której nie można normalnie 

egzystować, a której braku już doświadczyli. Podziękowania kieruje także do wszystkich którzy w jakikolwiek 

sposób przyczynili się do tego przyłącza wodnego. Bardzo dziękuję.  



Pan Krzysztof Deutsch podziękował wszystkim Radnym, Wójtowi za to że w budżecie na rok 2017 znalazły się 

dwie inwestycje ulica Święty Marcin i droga do cmentarza w Szelejewie Drugim. Dodał, że zostanie 

przygotowana dokumentacja na naprawę przejazdu kolejowego, jak również połączenia chodnika ze ścieżką 

rowerową w kierunku Strzelec.  

 

Przewodnicząca Rady Gminy podziękowała Wójtowi, Radnym, Sołtysom, kierownikom, dyrektorom za 

współpracę na rzecz wykonania budżetu. Dodała, że każdy z nas w mniejszym, czy większym stopniu przyczynił 

się do tego, że jest tak dobrze.  

Przewodnicząca Rady Gminy w imieniu Wójta i sowim złożyła wszystkim obecnym życzenia na progu nowego 

roku. Dodała, że było by pięknym życzeniem abyśmy mogli się nie zmieniać, gdyż często świat się zmienia w 

nowym roku. Starajmy się tak żyć, abyśmy mieli satysfakcje, że w dalszym ciągu jesteśmy tymi ludźmi i właśnie 

tymi z wielkim człowieczeństwem, z wielkim sercem. W imieniu Wójta, jak i własnym przede wszystkim życzę  

zdrowia, bo jeśli jest zdrowie  to jest siła do działania i radość życia.  Myślę że ten budżet, który jest tak napięty 

przy zdrowiu i wspólnym  zrozumieniu będzie nam przyczyniał wiele radości, a dla Państwa rodzin wszystkiego 

najlepszego na nadchodzący 2017 rok.  

 

Ad. 9. Zakończenie obrad. 

 
Więcej pytań nie było, wobec czego, Przewodnicząca Rady, podziękowała za udział  i zamknęła  XXII 

sesję Rady Gminy. 

 

Sesja zakończyła się o godz.1455 

Protokołowała : J. Polaszyk  

 Przewodnicząca Rady Gminy 

              Irena Różalska 

 


